
 
Z á p i s  

Ze schůze Výboru KCHČF, která se uskutečnila v pátek dne 11. září 2020 od 10.00 
hod. při MDrK 

v Pensionu Benešovský mlýn, Heřmaň 37 u Protivína 

 
Přítomní: Tinka, Rataj, Havlát, Pavlíková, Brzkovská, Suchánek, Matějáková 
 
Dozorčí rada: Dostál J.,  
 
Hosté: Horová, Brziak, Uchytil, Dostál P., části jednání se účastnil také p. Václav Sobolík a 
host František Voslář, člen Klubu ČF v Nizozemí. 
 
Omluveni: Kerda, Hermann, Dočkalová, Hlaváč, Morbicer. 
 
 
1. Zahájení (p. Tinka) 

 
Uvítal přítomné, navrhoval co možná nejstručnější jednání, nijak neprotahovat z důvodu 
blížícího se zahájení Memoriálu. 
 
 
2. Informace o korespondenčních hlasováních (p. Rataj - Suchánek) 

 
- Výstavy v roce 2021 – schváleno budou informace 

 
- Startovní listina MDrK – schváleno byly vynucené změny 
 
- Rozhodčí MDrK – velké problémy s delegací rozhodčích dodatečně upravováno 
 
- Změna termínu a rozhodčí MJD – schváleno, ale lze očekávat také změny, protože 

MJD je až za 14 dnů po schůzi výboru 
 
3. Kontrola plnění úkolů z minulého jednání (p. Rataj) 

 
- Jednání Ing. Župka 

a) Suchánek vše vyřešeno a podle požadavku opraveno 
b) Ostatní jednání s Ing. Župkou budou pokračovat, byl v PN, jednání jsou těžká, zatím není 
ani manuál k matrice pouze přesun připraven. 
Jednání budou pokračovat do zdárného konce bez databáze. 
 

- Hejrecký – oficiálně napsat a uvidíme, co pošle 
 



4. Stav členské základny, včetně rozboru plateb na další období (pí. Brzkovská, pí. 

Pavlíková) Příloha č. 2 
K 11 9. 2020 celkem 827 aktivních členů. 
V roce 2020 přijato 44 nových členů 
 
Počty členů v pobočkách JM 180, StČ 176, VČ 152, JČ 99, SM 95, SvČ 69, ZČ 46, zahr 10. 
5. Projednání klubových soutěží a memoriálů pro rok 2021 + výhled na další období 

(p. Suchánek) – příloha č. 3 
17. 4. KZV – Mělník 
18. 4. KZV Uherské Hradiště 
24. – 25. 4. KZV + KPZ OMS Přerov 
12. – 13. 6. Pohár Severočeské pobočky 
19. 6. KLZ Ejpovice 
7. – 8. 8. Jihočeské derby PZ+ VP 
10. – 12. 9. MFH Svitavy 
18. – 19. 9. MJD Olomouc (Nové Zámky, Litovel) 
16. 10. KPZ Mělník 
 
Schváleno 
 
Neschváleno -  pořádání KZP v Opavě – odpoví Rataj 
 
Pro rok 2022 plánováno MJD v Třebíči, pro rok 2023 MJD opět ve STČ pobočce. 
 
 
6. Projednání výstav na další období 2021 (již nahlášeny na ČMKU - informace Havlát) 

 
Schváleno korespondenčním hlasováním a do 15. 8. nahlášeno na ČMKU. 
 
KV s KV – 4. 7. 2021 – Bříšťany 
KV bez KV – 12. 6. Náměšť na Hané 
Spec. Výstava 15. 5. Červený Hrádek 
 
 
7. Projednání žádostí o dotace KCHČF na MZe  

Mgr. Rataj podal informace o vyhlášených tématech s tím, že by se pokusil zpracovat projekt 
na dotaci sám.  
Výbor souhlasí s projektem a souhlasí s podáním žádosti o dotaci po NNO ve vyhlášeném 
termínu. 
 
 
8. Zajištění MDrK (p. Suchánek, Sobolík ev. Uchytil),  

 



Přihlášeno 27 psů, bude startovat 19 nebo 20 psů, nepřijedou zahraniční vůdci. Informoval 
podrobně o problémech s delegací rozhodčích, kdy se rozhodčí ze zdravotních důvodů 
odhlašovali (obdobně jako vůdci). 
 
Navrhuje řešit klubem pouze otázku vrchního rozhodčího a na MFH 2021 ve Svitavách 
navrhuje jako vrchní Ing. Evu Pavlíkovou  - schváleno. 
 
 
9. Informace o poštu startujících na MJD – (Rataj) 

 
Přihlášeno 18 psů, ale změnou termínu dochází k odhlašování zejména maďarských 
krátkosrstých ohařů. 
Podle posledních informací je přihlášeno 10 českých fousků 
Na návrh Mgr. Rataje schválen příspěvek pro OMS Praha západ ve výši 10.000,- Kč 
z finančních prostředků klubu. 
 
 
10. Zpráva o přípravě výstavy Písek (Sobolík ev. Rataj) 

 
Na výstavu přihlášeno 100 jedinců. Pro výstavu zvolen areál Lesovna Flekačka Městské lesy 
Písek. 
Rozhodčí Sobolík – psi, Štich – feny 
 
Výběr do chovu Havlát, Fekiač, Kudrna 
 
 
11. Zprávy členů výboru, kronikářka, mez. sekretář a zprávy hostů, 

 
- Suchánek 

Dává na zváženou zajistit na web opět on line přihlášku do klubu. 
Rataj prověří možnosti do příští schůze (zejména s ohledem na GDPR). 
 
Připravil žádost o dotace na web – (příspěvek za úspěšné předvedení na nominaci a 
vrcholných soutěžích). Pouze pro členy klubu. 
 

- Matějáková 
Zřízen zrcadlový server pro databázi USA – poplatek 580,- Kč ročně. 
Dává ke zvážení zorganizování schůze prostřednictvím internetu – existuje řada konferenčních 
programů. 
 

- Pavlíková 
K 10. 9. 2020na hlavním účtu 651.989,- Kč. 
V porovnání se schváleným rozpočtem na rok 2020 jsme v + 38.000,- Kč. 



Upozornila na nutnost výběru finančních prostředků při vývěrech do chovu, v této souvislosti 
chválila p. Hermana. 
Pořadatel samostatné výstavy organizované pobočkou, by měl odvádět poplatek 100 Kč za 
každého psa pouze v případě plného poplatku (platí i pro druhého a dalšího psa), tzn. že nebude 
hrazen poplatek za třídu štěňat, dorostu a veteránů. 
Předseda klubu převzal klubovou platební kartu k účtu klubu. Karta je platná do r. 2024. 
 

- Brzkovská 
Nic. 
 

- Havlát 
Chovatelská rada nebyla 
Od počátku roku celkem 55 vrhů a 334 štěňat. Byl velký zájem o štěňata a nebyl problém 
s odbytem. 
V seznamu psů změny, posílena III. linie. V současné době působí 80 psů. 
Rataj zašle novou „Přihlášku vrhu k zápisu štěňat“, na které jsou kolonky upraveny pro 
nalepování čipů. 
Diskutováno jak postupovat, protože v případě, že pes je pouze čipován, nemůže jej veterinář 
znovu načipovat bez pověření původu psa pomocí paternity, což je poměrně nákladné. 
Doporučení výboru čipovat i tetovat – do zpravodaje a na web zpracuje Rataj. 
 

- Rataj 
Příjem ze samostatně pořádané výstavy je příjem pořádající pobočky – po odvedení poplatku 
100,- Kč za každého psa, který platí standardní poplatek (platí i pro druhého a dalšího psa), ne 
pouze za třídu štěňat, dorostu a veteránů – případně třída čestná, bude-li také poplatek snížen. 
 

- Uchytil 
Nic 
 

- Horová 
Nic, pouze prosí o zaslání údajů z plemenné knihy za rok 2019. 
 

- Brziak 
Informace o Poháru Severočeské pobočky 
 

- Host František Voslář 
Navrhuje, aby KCHČF působil na zahraniční chovatele, aby nedocházelo k páření psů 
zapsaných v registru, vznikají tak „bastardi“. 
 

- Dostál P. 
V USA sepsali anglicky historii ČF. Dělala to Laurie Connell. Dává návrh na umístění na náš 
web, pro návštěvníky webu z ciziny. 
Anna Arts vytváří videa z jejich návštěvy v roce 2018, MJD, nácviky, Světový pohár. Odkazy 
by se taky mohly dát někam na web. 



Dáledává na zvážení. Že by se na náš web mohl dávat „The Gun Dog Supreme“ zpravodaj 
klubu z USA, kde je hodně výsledků zkoušek i našich štěňat a dalších odkazů na nás. 
  
Nový Zéland – mají zájem o dvě březí feny 
Zvažují dovoz inseminačních dávek psů z linií 1,9,10 
  
JAR – také mě kontaktovali ohledně inseminačních dávek 
  
Nizozemí – na krytí chce přijet Ellis Olde Bolhaar a Lotte van Dijk (ta už nakryla u pana 
Břichnáče) 
 

- Tinka 
Upozornil na blížící se Konferenci KCHČF 
 
 
12. Další úkoly a naběhlé záležitosti 

 
Nebyly 
 
13. Informace z Dozorčí rady (p. J, Dostál) 

 

Při kontrole nebylo zjištěno závad, vše je v pořádku. Drobné problémy při vyúčtování 
Jihočeského derby. 
 
14. Diskuse a různé 

 
Diskutováno v průběhu k jednotlivým bodům. 
 
 
15. Závěr   

 
Příští schůze výboru se koná v neděli 22. listopadu 2020 v Perknově. Bude samostatná 
pozvánka, kde bude upřesněn program a čas. 
 
 
 

Zapsal: Mgr. Jaroslav Rataj 
 
 
Ověřili: 
 
Josef Tinka                                                                                         Ing. Jaroslav Havlát 
Předseda KCHČF                                                                              poradce chovu KCHČF 
 


